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SAFARI už se chystá do Ameriky, přípravy jsou v plném proudu - letí se 2. října.  Bude tak
následovat kolegy, kteří už si cestu do USA vyzkoušeli v minulých letech. 

  

      

Zrovna když si Safari chtělo chviličku vydechnout mezi koncerty v letošním jarním přebohatém
programu, přišla nabídka, která se snad ani nedá odmítnout… Přijeďte nám v říjnu na dva týdny
zahrát do USA! Pravda, v minulých letech tam už střezinské orchestry hrály, a šuškalo se, že by
teď mohlo jet Safari – přeci jenom už to není mimino (bude mu už 8 let) a svoji kvalitu prokázalo
například 3. místem na červnové celostátní soutěži jazzových orchestrů v Litvínově. Jenže v
Americe prý akordeony moc „nefrčí“ a taky jejich doprava je dost komplikovaná… no zkrátka,
zdálo se, že nám ta Amerika asi není úplně souzená. Přesto koncem května přišla zpráva z
USA od pana Michaela Šusta, že nás tam potřebují v říjnu na koncertní šňůru. Jůůů! Nadšení
ale trvalo jen chvilku, protože jsme si uvědomili, že na přípravy vlastně máme jen červen a září,
protože do toho vlezly prázdniny – tentokrát výjimečně malinko „nevhod“. A už to jelo jak na
tobogánu – dohodnutí přesného termínu, objednání letenek, vyřízení formalit před vstupem do
USA… Nemohli jsme si v téhle situaci dovolit dva měsíce nehrát, proto jsme měli o prázdninách
dvě poctivé zkoušky, abychom dopilovali repertoár. Během září nás čeká ještě několik
„generálkových“ vystoupení a 2. října letíme. Čekají nás dva přestupy tam a dva nazpátek, tak
to bude kapku adrenalínek, ale vrátíme se pohromadě, nebojte! J Doufejme, že se pohromadě
vrátí i naše drahocenné nástroje… Jako první nás přivítá město na soutoku. Ne, není to Hradec
Králové ani Mělník, ale St.Louis, kde se stýká Mississippi a Missouri! Tam naší šňůru
odstartujeme několika vystoupeními a budeme se postupně přesouvat na sever. Po trase máme
domluveno koncertování v několika základních a středních školách ve státě Illinois a finále nás
čeká v největším „českém“ městě – Chicagu! Určitě tam zaberou jak naše úpravy české
klasické hudby, tak české lidovky, kterých máme také pár připravených. Držte nám palce a
sledujte střezinský web a facebook – určitě se tam s vámi budeme o naše zážitky pravidelně
dělit!
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